

الكويت في 30 سبتمبر 2013

المحترمين

السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع  
دولة الإمارات العربية المتحدة  
فاكس: 971-2-6120261

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي  
دولة الإمارات العربية المتحدة  
فاكس : 971-4-332-8838 / 971-4-331-5148

تحية طيبة وبعد ،،،

**شراكة بين ترائى ستار واينوك**

وقعت شركة ترائى ستار وهي شركة متخصصة بنقل الوقود ومملوكة بنسبة 80% لشركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك عقد شراكة مع شركة اينوك (شركة بترول الامارات الوطنية ) شركة رائدة في مجال النفط والغاز في الامارات العربية المتحدة. وسيكون تركيز هذه الشركة على تقديم خدمات لوجيستية متخصصة لقطاعات البترولية والبتروكيماوية في المملكة العربية السعودية.

وقد اسست الشركة برأسمال 30 مليون ريال سعودي بنسبة 50% لكلا الطرفين وباسطول مكون من 50 مركبة لدعم المتطلبات اللوجيستية لقاعات النفط والغاز والبتروكيماويات.

غير ان الشركة لن تستطيع في الوقت الحالي تحديد الاثر المادي على بياناتها المالية نتيجة هذه الشراكة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،

هنادي انور عيسى الصالح  
مدير ادارة علاقات المستثمرين للمجموعة



Kuwait, September 30, 2013

Dubai Financial Market  
United Arab Emirates  
Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority  
United Arab Emirates  
Fax: 971-2-627-4600

**ENOC joins hands with Tristar Transport**

Tristar, a fuel transport company and an 80% owned subsidiary of Agility Public Warehousing Company KSC, and Emirates National Oil Company (ENOC), a diversified entity and leading retailer of fuel in the UAE, has set up a 50:50 joint venture in Saudi Arabia focused on specialized logistics services for the Kingdom's petroleum and petrochemical sectors.

With an initial capital outlay of SAR 30 million, the new ENOC-Tristar JV will operate a fleet of 50 vehicles this year for supporting the logistics requirements of the oil, gas and chemicals sector in the Kingdom.

However, Agility can't assess at this time the impact of this partnership on its financials.

Best Regards,



**Henadi Anwar Essa Al Saleh**  
Group Investor Relations Manager

